

Editorial

Since undertaking the editorship of *The Journal of Educational Thought*, I have been impressed with the efforts of the many people who make JET a noteworthy professional publication. These include the ever-supportive Dean of the Faculty of Education, Frank Oliva; our ever-knowledgeable Administrative Assistant, Donna Russell; the ever-efficient Aline Giroux who provides invaluable advice and assistance with all aspects of the French portion of the *Journal*; all members of our Editorial Advisory Board and Review Board; and, of course, past editors of JET who contribute consultation and support.

Now, best wishes are in order to several of these people who are leaving the University of Calgary to take positions at other universities: Terry Piper, immediate past Editor of JET, as Director of TESL Programs at Saint Mary's University in Halifax; John Willinsky, JET's Book Review Editor, as Director of the Centre for Curriculum and Instruction at the University of British Columbia; and David Piper, long-standing member of JET's Review Board, who will join the Faculties of Education and Arts at Saint Mary's. (Both Terry and David Piper will remain with JET as members of the Review Board.) I know that, although they will not be with me in person, the magic of electronic mail, FAX, and the telephone will keep us in close personal touch.

As well, we raise our glasses to William Hunter, who moves from membership on JET's Review Board to Book Review Editor, and to new members of both the Editorial Advisory Board and the Review Board.

I look forward to working with the newcomers as well as with continuing members of the JET team. Their knowledge and scholarship spans many fields and no editor could manage without them.

Emma Plattor

Editorial

Depuis que je suis devenue rédactrice de la *Revue de la pensée éducative*, j'ai eu, à maintes reprises, l'occasion de constater et d'apprécier les efforts de toute une équipe à qui la *Revue* doit de prendre de plus en plus sa place au milieu des publications professionnelles dignes d'attention. Ces personnes sont: Frank Oliva, doyen de la Faculté d'éducation de l'Université de Calgary, dont l'appui nous est toujours assuré; Donna Russell, adjointe administrative, qui met au service de la *Revue* ses vastes connaissances; Aline Giroux, qui apporte sa collaboration à tout ce que la *Revue* publie en français; les membres du comité conseil et ceux du comité de révision; enfin, et non les moindres, les anciens rédacteurs qui continuent de nous prodiguer conseils et encouragements.

Nous offrons nos meilleurs vœux à ceux qui quittent l'Université de Calgary. Terry Piper laisse la rédaction de la *Revue* pour accepter un poste de direction de programmes d'enseignement de l'Anglais langue seconde à l'Université Saint Mary's de Halifax. John Willinsky devient directeur du Centre de développement curriculaire et d'enseignement à l'Université de Colombie-Britannique. David Piper, qui a longtemps été membre du comité de révision, accepte un poste de professeur aux Facultés des arts et d'éducation à l'Université Saint Mary's de Halifax. Terry et David Piper continueront de faire partie du comité de révision de la *Revue*; je sais que même en leur absence et grâce à la magie du courrier électronique, du télécopieur et du téléphone, nous saurons garder un contact étroit.

Nos félicitations vont à William Hunter, qui devient rédacteur des recensions. Nous saluons aussi les nouveaux membres du comité conseil et ceux du comité de révision. Je me ferai un plaisir de travailler avec les nouveaux membres de l'équipe comme avec ceux qui continuent d'en faire partie. Leurs connaissances couvrent des domaines variés et le travail de rédaction serait impossible sans leur collaboration.